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Nová víceúčelová hala na Svitavském stadionu 

 
Tělovýchovná jednota Svitavy ve spolupráci s městem Svitavy se i v letošním roce pokusí připravit 
žádost o dotaci na rok 2014 k investici víceúčelové haly na Svitavském stadionu. Žádost byla podána 
již v minulém roce, ale s tou sportovní sdružení neuspělo. Po úpravách technického a konstrukčního 
řešení je v současné době připravena projektová dokumentace pro stavební povolení. Investiční 
náklady stavby jsou ve výši necelých 19. mil. Kč. Pokud se získá dotace, potom by hala měla být 
dokončena do konce roku 2014. Víceúčelová hala by měla v prvé řadě pokrýt potřeby základních a 
středních škol, kde se nenachází potřebné prostory pro hodiny tělocviku a následně pro potřeby 
aktivních sportovních klubů jako jsou atletika, florbal, fotbal a další. Jistě se dočkáme další pěkné 
stavby na Svitavském stadionu, která podpoří sportovní činnost ve městě. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pavel Čížek, místostostarosta 


